

濱華中學

2017 年度第 2 学期期末考时间表 2017 Second Semester Final Exam Schedule

高二、高一、初二、初一、预 S2, S1, J2, J1, R	11/10 (三) WED		12/10 (四) THU
	9:30am-11:10am	1:20pm-3:10pm	9:30am-11:10am
	华文试卷一	美术	BM Kertas 1

	16/10 (一) MON				17/10 (二) TUE			23/10 (一) MON			24/10 (二) TUE		
	7:25am / 8:00am	8:20am / 9:50am	10:20am / 11:50am	12:30pm / 2:00pm	7:40am / 8:20am	8:50am / 10:20am	10:50am / 12:20pm	7:40am / 8:20am	8:50am / 10:20am	10:50am / 12:20pm	7:40am / 9:10am	9:40am / 11:10am	11:30am / 12:00pm
	高二理 S2	排考场	English Paper 1	English Paper 2	—	数学 试卷一	数学 试卷二	生物	—	物理	BM Kertas 2	化学	华文 试卷二
高二文商 C2	排考场	English Paper 1	English Paper 2	历史	数学 试卷一	数学 试卷二	商业学	—	簿记	BM Kertas 2	地理	华文 试卷二	排考场
高一理 S1	排考场	English Paper 1	English Paper 2	—	—	化学	华文 试卷二	数学 试卷一	数学 试卷二	生物	物理	BM Kertas 2	排考场
高一文商 C1	排考场	English Paper 1	English Paper 2	地理	—	簿记	华文 试卷二	数学 试卷一	数学 试卷二	历史	商业学	BM Kertas 2	排考场
初二 J2	排考场	English Paper 1	English Paper 2	—	数学 试卷一	数学 试卷二	地理	科学 试卷一	科学 试卷二	华文 试卷二	BM Kertas 2	历史	排考场
初一 J1	排考场	English Paper 1	English Paper 2	—	科学 试卷一	科学 试卷二	BM Kertas 2	数学 试卷一	数学 试卷二	历史	华文 试卷二	地理	排考场
预备班 R	排考场	English Paper 1	English Paper 2	—	数学 试卷一	—	数学 试卷二	—	华文	科学	—	BM	排考场

1. 一 自习 Self revision.
2. 11/10（三）与 12/10（四）华文试卷一、马来西亚文试卷一和美术考试在原班进行，无需排考场，监考老师将各个学生的座位分开，各座位之间保持距离。预备班不考华文试卷一和马来西亚文试卷一的考试。
11/10 (Wed) & 12/10 (Thu) For Chinese Language paper 1, Bahasa Malaysia paper 1 & Art exam, student remains in their respective classroom while sitting final exam. Invigilator is obliged to ensure the sitting arrangement of class accord to the exam regulation.
3. 11/10（三）和 12/10（四），没有考试的节数，按课表照常上课。
11/10 (Wed) & 12/10 (Thu) class run as usual after the exam end.
4. 11/10（三）美术考试 3:10pm 结束，收卷后，监考老师督促学生做整洁工作，直至 3:20pm 铃声响后才让学生放学。
11/10 (Wed) Art exam end on 3:10pm. After finish collecting art exam paper, arrangement and cleaning of exam hall supervise by invigilator. Candidates can leave the exam hall when 3:20pm bell ring.
5. 16/10（一）7:25am-8:00am，排期末考考场，做整洁工作，班导师进班督促。
16/10 (Mon) 7:25am-8:00am, arrangement and cleaning of classroom, supervise by respective form teacher.
6. 16/10（一）英文考试，考生根据英文考场的座位就坐，其余的考试，考生则根据教务处所安排的考场座位就坐。除高一文商班和高二文商班外，其余级别考完英文试卷二后即可放学。
For English paper exam, candidates must follow the sitting arrangement plan which distribute by JEC. Student can left school when finish English paper 2 except Senior 1 commerce & Senior 2 commerce classes.
7. 24/10（二）11:30am 返回各自的班级，听从指示，恢复课室座位，做整洁工作，班导师进班督促，至 12:00pm 宣布统一放学方可离开学校。
24/10 (Tue) 11:30am student return to respective classroom for re-arrangement and cleaning of classroom to original condition, form teacher are to enter classroom to supervise until 12:00pm.
8. 科任老师的试卷须于 26/9 前交给科组长审阅，科组长于 29/9 前交给教务处审阅、印刷。
Subject teacher is to submit examination paper to respective Subject Leader for approval on or before 26/9, Subject Leader is to submit examination paper to Academic Affair Department for approval and printing on or before 29/9.
9. 3/11（五）5:30pm 为输入第二学期期末考成绩截止日期。
3/11 (Fri) 5:30pm due date for keying-in second semester final exam mark.